
Referat av SU på Eide skole 

28.09.2021 

 
Tilstede: Ann (rektor), Sølvi (lærer), Solfrid (miljøarb.), Johan (elevrådsleder), Leah Marina 

(nestleder), Anna Elise (FAU leder), Mirjam (nestleder) 

 

Ikke tilstede: Politiker 

 

 

 

Oversikt over representanter av SU 2021-2022 

Rektor: Ann Margrete Knutsen 

 

Lærer: Sølvi Kleiva Ugland 

Miljøarbeider: Solfrid Heien 

 

Elevrådsleder: Johan Haga 

Elevråds nestleder: Leah Marina Svang Berge 

 

FAU leder: Anna Elise Svennevig 

FAU nestleder: Mirjam Svang Korsvik 

 

Politiker:  

 

 

Saker 
1.1.1. Rektor informerer om at hun har gitt det nye FAU styret informasjon om skolens økonomi. 

 

1.1.2. Rektor informerer og forklarer også i møtet om at de har de samme ansatte som i 2020, unntatt 

Torill som er gått av med pensjon. 

De er nå nede på 14 årsverk, da de har kuttet ned over 3 årsverk. 

Skolens elevtall er pr. i dag på 99 elever. Neste år så vil det gå ut 14 elever og begynne 18 på 

1.trinn. Skolen ser veldig frem til å runde elevtallet på over 100 elever. 

Dette har mye å si pga. økonomien og at Eide er en liten skole. 

 

1.1.3. Vaktmester Roy er tilbake😊 Dette er både små og store veldig glade for. 

 

1.1.4. FAU leder er i kontakt med kommunen, da det er blitt lovet midler til Eide skole i form av nye 

lekeapparater eller annet som elevene ønsker til uteområdet. 

Vi får 30.000 til vår disposisjon da Grimstad Kommune mener at det var på tide at det var nå 

Eide skole sin tur å få noe. 

 

1.1.5. FAU leder kommer med 3 forslag på hva som må gjøres. 

 

1.1.6. FAU leder viser frem noen forslag til lekeapparatene, og FAU har frontet at de vil også være 

med å støtte elevene med lekeapparatene. 

 



 

1.1.7. Ballbingen må også oppgraderes. 

1.1.8. Hva elevrådet ønsker: 

- Runsestativ på nedre plan, ved Amfiet. 

- Klatrestativ med sklie 

- En annen løsning for dagens grusbane (Elevene har tegnet forslag) 

Det er veldig populært med is/ skøytebane om vinteren, som Eide kameratene har laget 

der de siste årene. 

- Sittegruppe nede ved Amfiet. Vi ser på et eks. fra www.lekolar.no, som kan være aktuelt. 

Men det må være noe tungt, og som ikke flyttbart, slik at ungdommer som er der på 

kveldstid kan ødelegge utstyret og tingene. 

- Trampoline på bakkenivå. Her må se litt på hvordan det er blitt gjort foran Grimstad 

bibliotek, og hva kostnaden på dette (evt. høre med Gr.kommune). 

 

1.1.9. Hva er ordnet/ fikset på skolen: 

- Kommet nye kroker på dørene til toalettene 

- Nye berøringsfrie vannkraner 

- Nye møbler på 6.trinn 

 

1.1.10. Elevrådet har et lite møte torsdag 30.sept. hvor elevrådsleder/ nestleder legger frem til de 

forslagene de har fått av FAU/ kommunen.  

De skal da komme frem 3-5 stikkord på hva de kan tenke seg, før de har et nytt elevrådsmøte 

onsdag 13/10-21 kl.12.30. Da blir også FAU leder Anna Elise med på elevrådsmøtet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ref.: Mirjam Svang Korsvik, nestleder FAU 

 

 

 

 

 


